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z posiedzenia Komisji Spraw Obyw.atelskich Rady Gminy
odbytego w dniu 15 marca 2019 roku.

Posiędzenie Komisji otworzył'jej Przewodntczący Bogusław Bartos i na
. wstępie powitał radnych.

Stwierdził orI, Ze na stan Komisji 5 radnych w posiedzeniu udział btęrzę 5 radnych co

stanowi quorum do podejmowania prawomocnych decyzji.
Lista obęcności radnych stanowi zał4czruknr 1 do protokołu.

Następnie Bogusław Bartos powitał:
- Wójta Gminy Henryka Koniecznego,
- Sekretarz Gminy Barbarę Badelską'
oraz Halinę Dudzińską,

Adama Szymańskiego,

Lista obecności stanowi zaŁącztlknr 2 do protokotu.

Następnie Przewodni czący Komisji zwróclł się o zgłaszatLę zmtan do

przesłanego wraz z zaproszęniami porządku posiedzenia.
Do proponowanego porządku posiedzenia nie zgłoszono żadnychuwag i został on
przyjęty jednogłośnie w następuj ącym brzmieniu :

l. Otwarcie posiedzenia i stwierdzetie quorum.
2. P rzyjęcie porządku posiedzenia.
3, Przyjęcie protokołl z poprzedniego posiedzenia Komisji.
4.DziałaLnośó jednostek ochotniczychStruŻy Pozarnych i stan ich

przygotowania do akcji ratowntczych.
5. omówienie projektu uchwały w sprawie nadania fiazwy ulicy w

miejscowości Czermno.
6. Sprawy róŻnę.
7 . Zakoftczente posiedzenia.

W związku ztym, Żę ruę zgt'oszono żadnychuwag do protokołu zpoprzedniego
posiedzenia Komisji odbytego w dniu 08 lutego 2019 roku został on przyjęty
jednogłośntębęz uwag.
Ad.pkt.4.

W kolejnym punkcie posiedzenia głos zabrał. Komendant Gmirrrrego Związlal
ochotniczych Strazy Pożarnych w Fałkowie jednoczęśnie członkowi Komisji
GrzegorzZgaruacz.
Poinformował on o działalności jednostek ochotniczych Straży Pozarnych z terenu

Gminy oraz ichprzygotowaniu do akcji ratowniczych.
W 2018 roku jednostki uczestniczyły łączńe w 28 akcjach ratownlczych w tym
pożnry: nieuzytków-S, lasu-8, sadzy-Z, balotów-1, budybków-  w tym 2 budynków
gospodarczych i2 poiary kotłowni przydomowej.



Lokalne zagroŻeniajakie odnotowano w 2018 roku to: wypadki samochodowe-6,
plamy oleju na drodze-Z, zagroienia ze strony osoby pod wpływem środków
odurzających -l.
W dzlałaruach w 20l8 roku udział brało ogółem I73 straŻaków, ogólny czas udziału w
tych akcjach to 363 godziny.
W minionym roku przępr ow adzono ćw iczętia ratowniczo- gaśnicze na obiękcie

,,Delikatesy Centrum,, organizowanę przez Państwow ą StruŻ P oŻarną Końskie.
W ćwiczeniach tych uczestniczyły cztery jednostki: oSP Ruda Maleniecka, Czermno
i Fałków oraz PSP Końskie.
Poza działaniami ratowniczo-gaśniczymi jednostki oSP w 2018 roku uczestttczyły
równiez w zawodach sportowo-pozarnic zych.
Kob i e c a D ruŻyna P o iarnicza z F ałkow a br ał'a udział w w oj ew ó dzkich z aw o dach
sp ortowo - p oiarticzy ch.
Jak poinformował Gminny Komendant oSP strazacy opróczudziału w akcjach
r atow niczyc h b iorą takŻe czynny udziaŁ w rrro czysto ś ci ach ko ś c i e lnyc h, p ań stwowych
orazw imprezach okolicznościowych i kulturalno.oświatowych organizowanych na

terenie Gminy.
Kontynuuj4c swoją wypowiedŹ GrzegorzZganiacz poinformował, Że w roku 2019
planowane S4 w jednostkach oSP zębtania sprawozdawczo-wyborcze.
Członkowie oSP będquczestniczyć w szkoleniach organizowanych przęz Komendę
Powiatową StruŻy.
Zgodnie z dotychczasowym zwyczajem struŻacy w roku 2019 będą równteibrać,

czyl.ffIy udział w uroczystościach kościelnych, państwowych i gminnych oruz
pr ow adzić b ę dq dział'alno ść prewencyj n4.
Będ4c przy glosie Grzegorz Zganiacz poinformował, Że jedtostki oSP posiadają
sprzętniezbędny do akcji ratowtticzych, czt.onkowie jednostek uczestticząw
szkoleniach organizowanych ptzez Komendę Powiatową Państwowej Straży Pożarnej
w Końskich.
Kontynuując swoją w1powiedŹ Gminny Komendant oSP poinformował również o
przygotowaniach zmterzających do włączetiajednostki oSP w Fałkowie do
Kraj owego Systemu Ratownictwa Gaśniczego.
Jakdalej poinformował' Grzegorz Zganiacz problemem w jednostce oSP w Fałkowie
jest brak nowego samochodu poiarniczego, ten który posiada jednostka jest w coraz
gorszym stanie technicznym.
Na zakończęnie swojej w1powiedziudzięIił on dodatkowych wyjaśnień i
o dp owi e dz lał na pytanla doty cząc e omawiane go tematu j ak równi e ż tematu

związatego z problemem jaki miał miejsce w jednostcę oSP w Czermnie.
Sprawozdanie z działahności jednostek oSP stanowi zatqcznlknr 4 do niniejszego
protokołu.
Ad.pkt.5.

W kolejnym punkcie posiedzenia głos zabrała Sękretarz Gminy Barbara
Badelska, która omówiła projekt uchwały.
Poinformowała ona, ie zgodnle z przepisami ustawy o Samorządzie gminnym do

wyłącznĄ kompetencji Rady Gminy naleiy podejmowanie uchwał w sprawie nadania
I7azw ulic będących drogami publicznyrrri lub nazw dróg wewnętrztych.



Ustalęnie nazwy ulicy o któĘ mowa w projekcie tej uchwały wiąŻe się z potrzebą
zapewnienia numeracji porządkowej nieruchomości, które nie były dotychczas
zabudowane, a obecnie powstaj ątamnowe budyaki mieszkalne stosowanie do

przepisów ustawy w sprawie ewidencji miejscowoŚci, ulic i adresów poinformowała
Barbara Badelska.
Nadanię nazwy ulicy słuzy równiez bezpieczeństwu mieszkańców precyzujqc

lokalizację nieruchomości między innymi dla sfużb ratowniczych dodała.

Będąc przy głosie poinformowała ona, Żejest to ulica w miejscowości Czermno,
proponowana jej nazwato ulica ,,Słoneczna',, moinarównteŻwziąć pod uwagę inne
propozycje o ile takie będą poinformowała Barbara Badelska.
Członkowie Komisji zaproponowali nazwy: ogrodowa, polna lub leśna.

Kontynuując temat projektów uchwał Sekretarz Gminy poinformowała, Że

podczas obrad najbliższej sesji proponowany jest projekt uchwały w sprawie

wprowadzenia regulaminów korzystaniazplaców zabaw, siłowni zewnętrznych, boisk
wielofunkcyjnych na terenie gminy otazZabytkowego Parku Podworskiego w
Fałkowie.
Jak dalej poinformowała dotychczas zasady korzystania z tych obiektów nie były
formalnie uregulowane.
Po uchwaleniu regulaminy korzystania z tych obiektów zostaną podane do publicznej

wiadomoś cipoprzezumięszczenie ich na tablicach informacyjnych usytuowanych w
widocznyrrr miejscu na terenię kaŻdego obiektu.

Następnie gł'os zabrał wójt Gminy Henryk Konieczny, który zwrocił'uwagę, że

Regulaminy korzystania z obiektów nie ustrzegąod dewastacji sprzętu znajdującego

się na obięktach.
Takie sytuacje mają miejscę zarówno na placachzabawjak równieinatęrenle boisk
przy szkołachszczególnie w Fałkowie gdzie niszczone są siedziska na widowniprzy
boisku sportowym.

W dyskusji nad tym problemem Wiceprzewodnlczqca Rady Gminy
Zasugerowała aby rozmawrać o tym zuczIu:lami oraz podczas spotkań zrodzicami.

Głos ponownię zabrała Sekretarz Gminy Barbara Badęlska i poinformowała, Że

z godnie z uchw ałą Rady Gminy z mteszkańcami gminy. przeprowadzo ne zostaŁy

konsultacje projektów statutów sołectw.
Podczas konsultacji nie zgłoszoto Żadnych uwag do projektów statutów sotectw.

W porządku obrad najbliŻszej sesji rady gminy znajduje się projekt uchwały w sprawie

nadania statutów sołectwom położonynr na terenie gminy.

Po podjęciu tej uchwały oraz opublikowaniu jej w Dzienniku Urzędowyrn

WoJewództwa Świętokrzyskiego w miesiącu kwiętniu planowane S4 zebrania w

sołęctwach podczas których wybrani zostaną sołtysi.
Ad.kt.6.

Realizując kolejny punkt posiedzenia Przewodn|czqcy Komisji udzielił głosu

Pani Halinie Dudzińskiej.
Poinformowała ona, ze jest studentk4 Katolickiego Uniwersytefu Lubelskiego Jana

Pawła II w Lublirie oraz sfuchaczem ArchidieceĄaLnego Studium organistowskiego
w Lublinie, gdzielJczęszczarównieŻAdam Szymański organista w parafii Fałków.
Wykładowcq w tym Studium jest mtędzy innymi Pan Stanisław Dziwiszek.



Jak dalej poinformowała wspóInte z Adamęm Szymańskim zwrócili się do Wójta
Gminy z pr op ozy cj ą zor gartlzow an7a F estiwalu organowego w Koś ciele pod
wezwaniem Swiętej Trójcy w Fałkowie.
Nie wszyscy mają mozliwoŚÓ posfuchania takiej muzyki i propozycj a zorgarizowania
tych koncertów byłabybardzo korzystna dodała Pani Halina Dudzińska.
Podczas swojego uczestnictwa w posiedzeniach Komisji Rozwoju Gospodarczego i
Komisji Rewizyjnej przedstawtła onapropozycj e zorganizowania w miesi4cu sierpniu
bieŻącego roku czterech niedzielnych koncęrtów o godzinie 17.00 w KoŚciele w
Fałkowie.
Będąc przy głosie poinformowała ona, ie w poprzednich latach w kościele w Fałkowie
odbyły się dwa jednodniowe koncerty organowe w wykonaniu Pana Stanisława
Dziuriszka i cleszyły się dużym zainteresowaniem.
W związlll z tym, ze podczas posiedzeń poprzednich Komisj i padła propozycj a aby
jeden koncert odbył się w dniu 14 lipcabieŻącego roku w dniu festynu,,Dni Gminy
Fałków'' zmienione zostały zarówno terminy jak illczbakoncertów dodała Halina
Dudzińska.
Następnie poinformowała o proponowanych w 2019 roku wykonawcach koncertów
orazprzedstawiła wstępny kosztorys tych koncertów na kwotę t7 209,00 zł,

dodała, Ze proponowani wykonawcy tych koncertów są jednymi z najlepszych
organistów.

W temacie organtzacji koncertów gtos również zabrał' Adam Szymański' który
uzupełnił wypowiedźHaLny Dudzińskiej o dodatkowe informacje i wyjaŚnienia.
Jak dalej poinformowali Halina Dudzińska i Adam Szymański o terminach koncertów
powiadomione zostaną lokalne media, okoliczne parafte oraz większe ośrodki kultu
zarówno w diecezji jakipozajej granicami.
Festiwal organowy ma również akceptację księdza proboszcza Andrzeja Gawrysia,
który włączy się w jego organizację zapewtiając zakwaterowanie i wyżywienie
wykonawców.

Członek Komisji ElŻbieta Sliwińska zwrócił'a uwagę Że ntejest ona przeciwna
koncertom ale biorąc pod uwagę inne potrzeby ( chociaŹby wymiana podłóg w
budynku szkoły w Czermnie) należy rozwaŻyćIiczbę koncertów oraz kwotę jaką
możsna zbudzętu Gminy przezI7aczyć na ten cęl w roku bieiqcym,

Po wysłuchaniu dodatkowych wyj aśnień Komisj a wstęp rrie zaakceptowała
propozycj ę zorganizowania koncęrtów organowych w Kościele w Fałkowie, Iiczbę
koncertów uzaLeŻnia1ąc od mozliwości finansowych budżetu Gminy.

Następnie wójt poinformował o ręzuItatachrozmów zp.Daiuszęm Mik4'
lekarzem któremu zostałazaproponowana praaaw PZoZ w Fałkowie. Na IV sesji

Rady Gminy zostałapodana przęZ radtąp. Elzbietę Sliwińską informacja, że jest

Iekarz,który moŻę podjąć pracę w PZoZ w Fałkowie od miesiącamarcabt. trzy dni w

tygodniu po 6 godz. (dni są do ustalenia z kierownikiem PZJZ). Po otrzymaniu tej

informacji w ciągu 4 dni zostało zorganizowane spotkanie zp,Daiuszem Miką,
Kierowniki ęmPZoZ w Fałkowie p. Markiem Hęrudzińskim. W trakcie rozmów jakie
były prowadzonę w obecności Wójta Gminy, kierownikaPZoZ w Fałkowie i
Przewodniczącego RG p. Dariusz Mika wyraził zdztwienie i oświadczyt, że nie
składał nikomu takich deklaracji. Stwierdził , ie ia chwilę obecnę nie ma moiliwoŚci
podjęcia praay, nie wyklucza on jednak mozliwości powrotu do pracy w PZOZ w



Fałkowie ale do tego tematu mozemy wrócić w miesiącach powakacyjnych' jeŚli uda
mu się pozamykać część zlecefi jal<tch się podj4ł w swojej pracy. Przewodniczący
Rady Gminy dodał, że oprocz rozmów zp.Dańuszem Mik4 prowadzone były
rozmowy z innymi lekarzami. Na chwilę obecną jeden lekarz zadeklarował chęÓ

podjęcia pracy 2 razy w tygodniu po 7 gofu. Termin podjęcia pracy i warunki zostaną
okreŚlone przęz KierownikaPZoZ w Fałkowie. Wójt dodat, ze problem braku Iękarza
ciągle ,,Iezy mu na sercu'' i nie ustajemy w poszukiwaniulekarza, ciągle prowadzone
Są rozmowy ale jest to trudne gdyżLekarzv brakuje na rynku pracy. Nię chodzi tutaj o
pieruqdze ale o braki kadrowe z któr5rmi borykają się wszystkie gminy naszęgo
powiatu.

W dalszej częścitego punktu głos zabrała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy
Maryla Domńska.
Poinformowała ona o problemie mięszkańców nowowybudowanych domów przy
ulicy Kolejowej w miejscowości Czermno-Kolonia.
Problem ten polega na gromadzeniu się na drodzę przy chodnikach w okolicy wody po

opadach dęszczuna drodze przy chodnikach ich domów.
ZaIe gaj ąc a w o da p okrywa Zrtaczną czę ś Ó dro g i i stw ar za ni eb ezpi e cz eństwo dl a

kor zy staj 4cy ch z tej dro g i ot az zalew a przyle głę działIrl.
Stojąca woda nlszazy nawięrzchnię tej drogi jak również chodnika poinformowała
radna.

W tym temacie Wójt wyjaśnił, Żeprzy budowie tej drogi i chodnika było
Zaproponowane mieszkańcomroz:wiązanie tego problemu ale nie wyrazlli oni na to
zgody.

Członęk Komisji E|Żbięta Sliwińska poinformowała o awariach lamp
oświetleniaulicznego na ulicy osnowa w Czermnie.

Przewodnrcząay Komisji Bogusław Bartos poinformowat', ie w miejscowoŚci
olszamowice lampa oświetleniaulicztego nr 2 na ulicy Fałkowskiej Świeci się z
różnym natęzeniem.

Ad.pkt.7.

" W związL<tt ze zręaltzowaniem porz4dku Przewodniczący Komisji podziękował
wszystkim zaudziaŁ i zamL,nął' posiedzenie.

Na tym protokół zakonczono,
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